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Radny Rady Miasta Wfociawek

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfoctawek

Interpelacja

Miasto Wtoctawek dysponuje co najmniej dwoma budynkamiw kt6rych byty

umiejscowione miejsca pracownik6w oiwiatowych, a tych budynk6w w przyszfo6ci moie byd

jeszcze wiqcej (optymalizacja koszt6w oSwietlenia). Zwracam siq do Pana Prezydenta aby

rozwa2yt mo2l iwo56 zaproponowania fun kcjon ujqcym szkolom i przedszkolom

niepublicznym, kt6re czqsto przejmujq pomieszczenia w miejscu plac6wek o5wiatowych

wykorzystanie tej bazy poprzez ich wynajem.

Proszq o pozfywne rozpatrzenie mojej pro5by.


